
Referat fra skolebestyrelsesmødet onsdag d. 22/8, 17.00-18.30. 

Tilstede: Axel, Thomas, Annie, Mette, Jane, Anne Marie, Bodil, Per og Mikael 

Afbud: Katja, Jan, Nanna 

 

Ordstyrer: Annie 

Referent: Mikael 

  

1.    Velkomst og præsentation:  

Annie byder velkommen og alle præsenterer sig. 

2.    Nyt fra formand:  

Annie meddeler at hun ønsker at træde tilbage som formand. 

3.    Konstituering (beslutning):  

Til ny formand vælges, Thomas Profft (far til Mathilde i 0A). Mette Hasle Trond-

hjem Sørensen (mor til Mikkel i 3A) vælges igen til ny næsteformand. Den øvrige 

bestyrelse består af Axel Asser Sværke Nielsen, Jan Moth Andersen, Annie Bach, 

Katja Birgitte Hedrich Nielsen, Jane Christensen, Nanna W. Larsen (TR-Bupl), Bo-

dil Lorentzen (TR-dlf), Anne Marie Petersen (SFO-leder), Mikael Røhl (viceskolele-

der) og Per Halkjær (Skoleleder). Der mangler stadig to suppleanter. Mette har 

kontakt til mulige emner. 

4.    Nyt fra ledelsen (orientering):Per orienterer om:  

Skolestart, hvor den nye børnehaveklasse og gr. 1 blev budt velkommen med en 

flagallé. Der startede 30 nye børnehaveklasser i år. 

Tagrenoveringen forventes færdig sidst i september. 

Et ønske om DGI-recertificering af SFO. 

Fortsat samarbejde omkring kunstkammerater med museum Vestsjælland, for bå-

de almen skole og sprogklasserne. 

Modtaget mail fra forældre omkring bekymring for adgang med cykel ad cykelst i-

en ved skoleskoven, hvor cyklerne ender på p-pladsen og farlige situationer kan 

opstå. Vi videresender bekymringen til Kalundborg kommune og tilbyder ideer til 

løsningsforslag. 

5.    Økonomi: Per orienterer om at der er en forventet forbrugsprocent på over 

100. En stor del af underskuddet skyldes egenbetaling på nyt gulv og maling på 

57 gang ifm. Vandskaden i foråret. Vi forventer at kunne indhente underskuddet 

over en toårig periode og der udarbejdes en handleplan herfor. 

6.    Drøftelse af holdninger og udarbejdelse af høringssvar til: 

a.    Budget 2018 (bilag sendes først den 22/8 fra kommunal side). 

b.    Stærke børnefællesskaber. 

c.    Forbedring af resultater. 

d.    Ny ressourcetildelingsmodel: 

Bestyrelsen drøftede ovennævnte høringsbreve og der udarbejdes høringssvar på 

baggrund af denne drøftelse. 

7.    Test og sprogvurdering (orientering): 

Bestyrelsen blev præsenteret for kommunens reviderede testplan. 

8.    ISS: 

ISS er fortsat kommunens rengøringsselskab og dermed også Årby skoles. Vi er 

som skole underlagt kommunens rengøringsstrategi og har dermed ingen indfly-

delse på standarten. 

9.    Forslag til fast punkt; revidering af skolens principper: 

Det blev besluttet at et fast punkt fremover er en gennemgang af skolens princip-

per mhp. at ajourføre dem. 

10. Evt. 



Bestyrelsesmøder: 22/8-19/9-10/10-14/11-12/12-23/1-20/2-20/3-1/5-12/6 altid onsdag kl. 

17-18.30 

Bestyrelsens kontaktpersoner til klasserne: 

0A: Thomas 

1A: Jan 

2A: Axel 

3A: Mette 

4A: Jan 

5A: Annie 

6A: Katja 

Sprog: Jane 

tel:22/8-19/9-10

